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Wie zijn wij?

Wij zijn steppers en skaters uit 
Papendrecht!

 wij vinden het superleuk om te 
steppen en te skaten en we doen dat 
ook heel vaak

 we leren tricks van elkaar en helpen 
elkaar nieuwe dingen te leren

 wij vinden het leuk om lekker buiten 
bezig te zijn. Dat is ook gezond! 



Het skatepark in 
Papendrecht is leuk…

 wij komen er graag omdat het 
voor ons lekker dichtbij is

 het is leuk om daar vrienden te 
ontmoeten en samen te steppen 
en te skaten

 we kunnen onze tricks oefenen



Maar…

 het skatepark in Papendrecht is oud geworden en sommige dingen zijn 
versleten 

 de materialen zijn niet zo goed (beton zou fijner zijn)
 als het heeft geregend, duurt het minstens een dag voordat het 

skatepark weer droog is
 het skatepark is klein
 bovenaan de ramps (schansen) staan hekken. Daar botsen we soms 

tegenaan. 
 we gaan vaak naar Dordrecht of Hendrik-Ido-Ambacht, daar is het veel 

groter! Maar dat is wel ver weg.
 er zijn niet zo veel uitdagingen in het skatepark
 het is niet zo fijn dat gelijk naast het skatepark een hangplek is voor 

jongeren 



Daarom hebben wij een idee!

Wij zouden heel graag een nieuw skatepark willen in Papendrecht!

Dat hebben we verteld aan de gemeente. We zijn hierover sinds begin 2022 

met elkaar in gesprek. 

We hebben hier ook een filmpje over gemaakt. 





Waarom een 
skatepark??
 steppen en skaten is erg populair. Skaten is 

zelfs een Olympische Sport!
 een skatepark is een leuke en gezellige plek 

om bij elkaar te komen
 steppers en skaters gaan sociaal met elkaar om 
 het is veiliger om in een skatepark tricks te 

doen dan gewoon op straat
 steppen en skaten is gezond
 samen sporten en bewegen is superleuk!
 steppers en skaters hebben begrip en respect 

voor elkaar
 een skatepark is voor een stepper/skater 

hetzelfde als een voetbalveld voor een 
voetballer 



Wat hebben we 
al gedaan??

- een behoefte 
onderzoek: iedereen 
vindt het skatepark te 
klein en oud…

- een pizza 
participatiebijeenkomst 
met veel steppers en 
skaters. We hebben het 
gehad over het ontwerp 
van een nieuw skatepark 
en over de locatie



De locatie

We hebben samen met de gemeente naar veel 
locaties gekeken. 

We zijn uitgekomen op het Oostpolderpark. Daar 
staan geen huizen in de buurt en het ligt 
middenin de gemeente. 

We hebben samen met de gemeente gesproken 
met voetbalvereniging Drechtstreek en de 
schietvereniging.



Veel geld nodig!

Wij snappen natuurlijk dat een nieuw skatepark 
héél veel geld kost. De kosten zijn ongeveer   
275.000 euro.

Daarom zijn wij een crowdfunding en sponsoring 
gestart.

Wij hopen natuurlijk veel geld op te halen. De 
actie loopt tot en met eind november. 



En nu???

We kunnen niet 
wachten tot het 
nieuwe skatepark 
er is!! 

Dit is een eerste idee hoe het skatepark eruit kan komen te zien. 
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